
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2006. április 24-én 15.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Virág Imréné, 

    Fábián Károly,  
Kaszás Ferenc 
Kovács Lajos, 
Lukács József 
Naszádi Ferenc, 
Pálfalvi István képviselők. 

 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 
    Elekes Péter  Bánréve FIDESZ elnök, 

  Tarr János MSZP Bánréve. 
 

Távol maradt: Ujváry Ferenc képviselő. 
 

 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 9 képviselő jelen van. Ujváry Ferenc képviselő Úr igazoltan van 
távol. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Virág Imréné képviselő Asszonyt és Révay István 
alpolgármester Urat javasolta.  
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend: 1./ Pályázatok módosítása 
  Előadó: polgármester 
 
  2./ Indítványok, javaslatok 
 
   
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Pályázatok módosítása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a Védőnői helyiség kialakítása, valamint a Bánréve, Kossuth L. u. 
melletti járda építés tárgyában készített határozati javaslatokat, mely jelen jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Kaszás Ferenc: A járda esetében ez méterben mennyi? 
 
Hajdu Gábor: A hivataltól a temetőig tartott volna, melyet 318 méterre kell csökkenteni. 
 
Kaszás Ferenc: A műszaki tartalom a védőnői helyiségnél mit tartalmaz. 
 
Hajdu Gábor: A terv szerint készül, egy EU normás védőnői helyiséget jelent. 
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A további két benyújtott pályázatunk, a játszótéri eszközök felújítására, valamint az iskolai 
sportudvar felújítására nem nyert.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

43/2006. (IV.24.) számú Határozat 
 

Tárgy: Védőnői helyiség kialakítása 
 

Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a védőnői helyiség  
kialakítását csökkentett paraméterekkel valósítja meg Bánréve, Kossuth  
L. u. 30. szám alatti ingatlanon (209 Hrsz.).  
A csökkentés paraméterei: elmarad a tetőfelújítás és a külső színezés, a  
villanyszerelési és gépészeti munkáknál olcsóbb berendezések kerülnek  
beépítésre.  
A beruházást 2006. december 31-ig megvalósítja és befejezi. 
A beruházás összköltsége 16.250.000,-Ft, melyhez a szükséges saját  
forrást biztosítja, ennek összege 3.250.000,-Ft.  
A csökkentett paraméterekkel történt kialakítás után is az épület  
üzembehelyezhető lesz.  

 
Határidő:   azonnal 
Felelős:  polgármester 
 
 
44/2006. (IV.24.) számú Határozat 

 
Tárgy: Bánréve, Kossuth L. u. melletti járda építése 

 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Kossuth L. u.  
melletti járda építését csökkentett paraméterekkel valósítja meg, a  
Bánréve, 96/2 Hrsz-on.  
A csökkentéssel 527 m2 járda helyett 318 m2 járda épül meg. 
A beruházást 2007. december 31-ig megvalósítja. 
A beruházás összköltsége 6.875.003,-Ft, melyből 125.003,-Ft 2006. évi,  
6.750.000,-Ft 2007. évi. 
A beruházáshoz a saját erőt biztosítja 2006. évre 25.003,-Ft-ot, 2007.  
évre 1.350.000,-Ft-ot. 
A csökkentett paraméterekkel történt építés után a járda  
üzembehelyezhető lesz. 

 
2. napirendi pont. Indítványok, javaslatok 
 
a./ Bánréve, 088/2 Hrsz-ú ingatlanra vételi ajánlat 
 
Hajdu Gábor: Ismertette az NNY Projekt Kft. megkeresését, mely jelen jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
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Szarvaspuszta tanya tulajdonjogáról van szó. A javaslatunk az, hogy 100.000,-Ft-os vételi 
ajánlatot tegyünk a Kft. felé. 
 
Virág Imréné: Mindenképpen javaslom, hogy tegyünk 100.000,-Ft-os vételi ajánlatot. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

45/2006. (IV.24.) számú Határozat 
 

Tárgy: Bánréve, 088/2 Hrsz-ú ingatlanra vételi ajánlat 
 

Képviselő-testület a Bánréve 088/2 Hrsz-ú, 3 ha, 5646 m2 területű  
kivett major -  a valóságban Bánréve, Szarvaspuszta tanya –  
megnevezésű ingatlanra az NNY Projekt Kft. 1036 Budapest, Lajos u.  
48-66. szám tulajdonosnak vételi ajánlatot tesz 100.000,-Ft, azaz  
Egyszázezer forint összegben.  
 

b./ Tájékoztatás: 
 
Hajdu Gábor: Tájékoztatásképpen el szeretném mondani a fák ügyével kapcsolatosan, hogy a 
Zsomboly Kft. nem jelezte, hogy jön, eddig még nem tudtak megoldást találni a fűzfa 
kivágására. Mivel a fákban már megindult a nedvkeringés és már hajtanak, úgy gondolom, 
hogy a temetői fák ügyével várnunk kell jövőig. Akkor lehet folytatni. 
 
Kovács Lajos: Csak a temetői fákról van szó? 
 
Hajdu Gábor: Igen, illetve a játszókertben található plusz egy fáról, amiről az elmúlt ülésen 
döntött a testület. 
 
c./ GYEA EU intervenciós liszt pályázat 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a Gyermekétkeztetési Alapítvány Kuratóriuma által megküldött 
levelet, mely jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Nekünk a szécsényi raktár lesz a legközelebb. A szállításról gondoskodnunk kell. Ez nagyon 
komoly mennyiség, érdemes volt pályáznunk.  
 
Garaj Dániel: A javaslatunk az, hogy  szociális rászorultság alapján a Szociális Bizottság 
hatásköre és feladata legyen a szétosztás. Az átvételt átvételi elismervénnyel kell igazolni, 
tehát dokumentálni kell, hogy követhető legyen. 
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

46/2006. (IV.24.) számú Határozat 
 

Tárgy: GYEA EU intervenciós liszt pályázat 
 

Képviselő-testület a GYEA EU intervenciós liszt nyertes pályázatot  
elfogadja. A szállítás költségeit fedezi.  
 
Felhatalmazza a Szociális Bizottságot, hogy a nyert tészta és liszt 
mennyiséget a pályázat kiírását figyelembe véve szociális rászorultság 
alapján a rászorultak részére szétossza.  

 
Határidő: folyamatos és december 31. 
Felelős: Szociális Bizottság Elnöke 
 

d./ Lélekharang beszerzése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az elmúlt héten Alpolgármester Úrral 
Őrbottyánban voltunk. Megrendeltünk egy 56 kg-os lélekharangot, egy idézettel és egy 
motívummal. Nagyon későn rendeltük meg, de megígértek a harangöntő mester, hogy 
mindent megtesz, hogy augusztus 20-án felavatásra kerülhessen. 
 
Virág Imréné: Mennyibe kerül? 
 
Hajdu Gábor: 310.000,-Ft + ÁFA az ára. 
 
Kaszás Ferenc: A haranglábat mi készíttetjük el? 
 
Hajdu Gábor: Igen, arról nekünk kell gondoskodnunk. Hogy milyen megoldást keresünk rá 
még nem tudjuk. Az elképzeléseket szívesen fogadjuk. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

47/2006. (IV.24.) számú Határozat 
 

Tárgy: Lélekharang beszerzése 
 

Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a tájékoztatóban elhangzott  
lélekharang megrendelésre kerüljön. A kivitelezéssel kapcsolatos  
további lépéseket a polgármester tegye meg. A kivitelezés költségének  
fedezetére a testület később visszatér.  

 
Határidő: folyamatos és augusztus 20. 
Felelős: polgármester 

 
Virág Imréné: A temetőben még mindig nincs víz, nem tudom, hogy mi ennek az oka. 
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Hajdu Gábor: Már szóltunk, hogy nyissák meg. Mindenképpen intézkedni fogunk. 
 
Fábián Károly: A temetőkerítés rongálás ügye hol tart? 
 
Hajdu Gábor: Még a teljes összeget nem küldte el a károkozó. Egy részét már igen, de most 
már mindenképpen elkezdjük megcsinálni. Amennyiben nem fizeti meg az összes kárt, úgy 
peres útra tereljük a dolgot. 
 
Kaszás Ferenc: Mi történt a temetőnél a tujákkal? 
 
Hajdu Gábor: Vélhetően ma reggelre 12 db-ot + 2 db-ot egy sírról elloptak. A rendőrségi 
feljelentés meg lett téve az ügyben. Természetesen a pótlásról gondoskodni fogunk. 
 
Virág Imréné: A temetőnél csak az az egy szeméttároló található? Az általában nagyon tele 
van, így mellé teszik a szemetet. Véleményem szerint nagyon rossz helyen is van. Valamilyen 
másik helyet kellene neki találni. Mindenszentek után pedig förtelmes, amilyen állapotok 
uralkodnak. 
 
Kaszás Ferenc: A jelenlegi helyéről mindenképpen át kellene tenni valahová máshová. 
 
Kovács Lajos: A közvilágítással kapcsolatosan szeretném elmondani, hogy a József Attila 
utca végén még jelenleg sincs áram, már hetek óta. Sokszor feleslegesen, még világosban is 
égnek a lámpák, így feleslegesen fizetünk érte többet. Intézkedni kellene, hogy ezek a 
problémák megszüntetésre kerüljenek. 
 
Hajdu Gábor: Ma is kint volt az ÉMÁSZ. Mi mindig azonnal jelezzük feléjük az 
észrevételeket. 
 
Lukács József: A Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klubja nevében két kéréssel szeretnék 
fordulni a T. Képviselő-testület felé. Néhány mérkőzésre, melyeket idegenben játszunk majd, 
pl. Csízben. Tornaalján, szeretnénk igénybe venni a többi támogatott civil szervezethez 
hasonlóan a Vivaro gépkocsit, amennyiben nem tudjuk megoldani személygépkocsikkal az 
utazást. 
 
Kovács Lajos: Ezek nem nagy távolságok, és nem egész napos igénybevételek. 
 
Révay István: Szeretném megkérdezni, hogy az önkormányzat felé be van-e már jelentve a 
szervezet. Be lett-e mutatva az cégbejegyzés? Amíg ez nem történ meg, addig nem 
támogatható a kérés. Ezt szigorúan le kell dokumentálni.  
 
Kovács Lajos: A Képviselő-testületnek jogában áll odaadni bárkinek. 
 
Révay István: Ez nem igaz. A bejelentett szervezeteknek adható oda. 
 
Kovács Lajos: Miért ne kaphatnák meg az öregfiúk is, úgy mint például a természetjárók. 
 
Révay István: A személyeskedést és a támadásokat mellőzzük. Én csak megkérdeztem, hogy 
a bejelentési kötelezettségnek eleget tett-e a szervezet. 
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Kovács Lajos: Az a dokumentum már rég megvan. 
 
Lukács József: Tudomásul vettem az észrevételt. Valóban én hibáztam, hogy nem mutattam 
be az önkormányzatnál. A holnapi nap folyamán eleget fogok tenni ezen kötelezettségemnek. 
A másik kérésünk az lenne, hogy a BLSC-től megmaradt használható felszereléseket átvételi 
elismervény ellenében, leltár szerint, állagmegóvási felelősséggel szeretnénk használni. 
Néhány cipőre és mezre lenne még szükségünk, ami használható állapotban van. 
 
Hajdu Gábor: Vegyünk példát más kérelmek ügyében, mint például a lakáscélú támogatási 
kérelmek ügyében. Úgy gondolom, hozhat a testület döntést úgy, hogy az öregfiúk labdarúgó 
klubja is más támogatott szervezetekhez hasonlóan megkaphatja az autót, amennyiben a 
hiányzó dokumentumot bemutatják. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

48/2006. (IV.24.) számú Határozat 
 

Tárgy: Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klubjának támogatása 
 

a./ Képviselő-testület a Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klubját a többi  
támogatott szervezethez hasonlóan az Opel Vivaro igénybevételi  
lehetőségével támogatja.  

 
b./ Képviselő-testület a volt BLSC labdarúgó felszereléséből az igényelt  
mennyiséget leltár szerint, állagmegóvási felelősséggel használatra  
átadja a Bánrévei Öregfiúk Labdarúgó Klubjának.  
 

 
Ezután Képviselő-testület zárt ülést tartott. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                jegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
           Révay István                 Virág Imréné 
         alpolgármester                                                  képviselő 


